


 se om dette fortsatt er interessant.   

Materiell: 
Båter 
Brygger 
Annet (dugnad) 

Materialforvalter informerte om flere saker. Båter: For 
mange trenere? Må sjekkes ut. 
NSF ønske om å fikse båter: har en laser de kan få, annet 
materiell skal ikke gis bort.  
Enkel kodelås til bommen på Sarbu anskaffes. 
Kjøp av bommer avventes, se om man finner noe brukt 
3 ledige småplasser for bryggeutleie leies ut. De 2 på rib 
bryggen 5000,- pr. stk. 
Bøyebod, se på billig løsning 
Kjøp av enkelt kodeskap, ok 
Avvente hva som skjer med Nr. 1. Nr. 2 kan lånes 
Selge 4’er og 6’er henger om ok for gruppene. Selge en 
medium båthenger ok 
Vedtak: Kjøp av Feva fra Hans Jakob Prydz, Hans Jakob 
avsto å stemme da han er nærstående part. Resterende 
stemte for, Betaling innen året er omme.  

Einar S 

 
 
Sport: 
Aktiviteter 
Dommere 
Arrangører 

Seilsportligaen:  
, vi trenger hjelp til å sette sammen 

unge og gamle seilere. Marius følger opp og ser om 
 kan tenke seg en rolle.  

Reiser til Seilsportligaen. Styret ser helst at man sender 
seilere som kan betale for reisen selv, da foreningen 
allerede har betalt for deltagelse.  
Styret ser på muligheten for å delta i Ungdomsligaen og 
Grundig Cup. 
 

Marius 
 
 
 
 
 
Alle                                                   

Regatta: 
 

Få som har betalt for Snipe plass. Reidar purrer, om ikke 
man betaler innen 30. mai vil man måtte sende ut 
faktura med gebyr. 
Sniper, IF og Storbåt i gang.  
Skagen Race; Dropper start i Århus og mest trolig i 
Marstrand. 150 påmeldte 10.05.2022. Åpner for 
Singlehanded. 
Besynderlig at regattaen ikke er nærmest fylt opp så 
nærme start. Dyrt? Folk er mer forsiktig med økonomien 
nå. 

Reidar 
 
 
 

Sommerleir: 
 

280 påmeldte. Del der vi kan dele informasjon om dette. 
Budsjett vil bli revidert. 

Alle 

Marked 
 

BS ble promotert under Seilsportligaen 7-8. mai. med 
kurs, leir osv på land og vann rib-leverandør. Flinke 
ungdommer som promoterte både BS og WW 
 

 
 

Rolfsbukta og 
bryggemuligheter 
 

Rolfsbukta ligger nå i planprogrammet. Vi må nå 
begynne å jobbe med dette. Legge en plan osv. Dette er 
mye som skal på plass og tiden er knapp.  
Lakseberget er planlagt nedlagt noen år. Reidar er i 
kontakt med kommunen. Reidar får gamle tegninger fra 

RB, HM, ES, 
EN, og ME 
 
Reidar og 
Erik N 






